
st
at

en
st

uk
ke

n 
Provinciale Staten
Zaaknummer: 387620 

Vragen van statenleden Ralph van Hertum en Wouter Versluijs (PvdA-Groenlinks en 
D66 ) ingevolge artikel 44 reglement van orde  

AANHANGSEL 
tot de notulen van de Provinciale Staten van Zeeland 2023 nummer 064. 

Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake 
Cultuursubsidie jongeren: 

(ingekomen: 10 december 2023) 

Vragen aan Gedeputeerde Staten Antwoorden van Gedeputeerde Staten 
1. Wat zijn de redenen/oorzaken dat zoveel geld
nog niet toegewezen is? Graag een toelichting

1. Het totale bedrag was bedoeld voor een
periode van  3 jaar (’22-’24). De regeling is vanaf
juli 2023 daadwerkelijk opengesteld voor
aanvragen. Binnen deze eerste openstelling is,
inclusief de laatste te verstrekken subsidies, in
totaal € 343.315,-- verleend en is er in totaal nog
€ 556.085,-- beschikbaar voor de 2e openstelling
per 2 februari 2024. Het PZC artikel betreffende
dit onderwerp heeft een vertekend beeld
geschetst door het niet meenemen van de al
lopende aanvragen.

2. Is GS het met ons eens dat actief benaderen
van jongerenorganisaties belangrijk is? Graag een
toelichting.

2. Ja. We werken er aan hoe we de regeling nog
meer kunnen promoten, met name binnen de
doelgroep. Dat doen we onder andere via Jouw
Zeeland, social media van de Provincie en via de
gemeenten.

3. Wat heeft GS tot nu toe gedaan om deze
financieringsmogelijkheid onder de aandacht te
brengen van de doelgroep? Graag een toelichting.

3. We hebben persberichten verstuurd en is er
een informatieronde richting alle gemeentelijke
cultuurambtenaren geweest, met hierbij ook de
vraag het in de gemeentelijke bodes en
tijdschriften te publiceren. Aanvullend is de Impuls
Jongerencultuur in de bijeenkomst met de sector
op 8 december extra belicht.

4. Wat gaat GS nog doen om dit alsnog te
promoten? Zal er o.a. sprake zijn van meer inzet
van ambtelijke capaciteit? Graag een toelichting.

4. Met de hierboven beschreven maatregelen
hebben we de regeling al meer zichtbaar gemaakt
en de regeling is nu ook makkelijker online te
vinden. Verder komt er een scholentour die wordt
benut om zowel leerlingen als betrokken leraren
te bereiken. Ook is er contact met een aantal
netwerken van jonge Zeeuwse makers die de
regeling zowel intern als extern delen. Aanvullend
op de scholentour worden de grotere Zeeuwse
podia en muziek- en theaterjeugdgezelschappen
meegenomen in de informatieverstrekking.
Er is een extra vier uur per week aan ambtelijke
capaciteit beschikbaar gesteld.

5. Zet GS in, naast de incidentele landelijke
subsidie, ook in op structureel meer geld voor
jongerencultuur, zoals wij willen? Graag een
toelichting.

5. Wij werken momenteel aan het opstellen van
nieuw beleid voor cultuur. Op 15 maart as. ligt het
koersdocument Cultuur en erfgoed 2025-2032
voor ter besluitvorming bij uw Staten. Hierin is 1
van de ambities als volgt geformuleerd:
“Meer jongeren waarderen, produceren en nemen
deel aan cultuur en erfgoed. Jongeren zijn de
toekomst van de sector”
Deze ambitie wordt in de uitvoeringsagenda
uitgewerkt tot concrete acties.



Vragen aan Gedeputeerde Staten Antwoorden van Gedeputeerde Staten 
6. Wanneer (een deel van) het geld in 2024 ook 
niet wordt besteed, wat gebeurt er dan met het 
niet gebruikte geld? Graag een toelichting. 

6. Dit gaat terug naar het Rijk. Momenteel is er 
nog € 556.085,-- over voor de tweede openstelling 
in 2024. Meerdere partijen hebben aangegeven 
dat zij aanvragen gereed hebben om na 2 februari 
in te dienen. Met de ambtelijke begeleiding bij de 
aanvragen en het verhoogde bewustzijn van de 
subsidieregeling is de verwachting dat het 
volledige bedrag binnen dit kalenderjaar wordt 
gesubsidieerd. De uitvoering van de activiteiten 
mag doorlopen in 2025. 

Middelburg, 27 februari 2024 

Namens fractie: PvdA-Groenlinks en D66  
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